
SZENTBÉKKÁLLA KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE

8281 Szentbékkálla, Kossuth Lajos utca 11.

Iktatószám: Krs/1268-25/2020.

JEGYZŐKÖNYV

Készült: Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. szeptember 29.
napján 14:00 órakor megtartott nyilvános üléséről. 

Az ülés helye: Szentbékkálla Község Önkormányzata Könyvtára

Jelen vannak:

Sárvári Csaba  polgármester
Botos Antal alpolgármester
Németh-Gál Kleopátra képviselő
Sárvári Attila    képviselő
Trájer Istvánné                       képviselő

Tanácskozási joggal megjelent:

Dr. Szabó Tímea jegyző 
Molnárné Szalai Valéria pénzügyi ügyintéző

Meghívott:

Tapolcai Rendőrkapitányság részéről: Sztrik Ákos r.százados

Horváth Tamásné jegyzőkönyvvezető

Sárvári Csaba polgármester: Tisztelettel  köszönti a megjelenteket a mai testületi  ülésen.
Külön köszönti  a Tapolcai Rendőrkapitányság részéről Sztrik Ákos r.  százados urat,  aki a
Badacsonytomaji Rendőrörs örsprarancsoka. Megállapítja, hogy a testület 5 fővel megjelent,
így az határozatképes. Ismerteti a mai ülés napirendi pontjait.
Kérdezi, hogy van-e további kérdés, kiegészítés, észrevétel?

Kérdés, kiegészítés nem hangzott el.

Javasolja a napirendi pontok elfogadását. Aki egyetért, kéri, kézfeltartással jelezze.

 
Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SZENTBÉKKÁLLA KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
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50/2020. (IX. 29.) HATÁROZATA

Napirend elfogadásáról

Szentbékkálla  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  2020.  szeptember  29-i  ülés
napirendi pontjait az alábbiak szerint elfogadja: 

1. Közrendvédelmi beszámoló

2. Szentbékkálla Község Önkormányzata 2020. évi költségvetésének módosítása, 
tájékoztatási kötelezettség
Előterjesztő: Sárvári Csaba, polgármester

3. Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete az egyes szociális ellátások 
szabályozásáról szóló önkormányzati rendelete módosításáról
Előterjesztő: Sárvári Csaba, polgármester

4. A környezet védelemről szóló önkormányzati rendelet egyes rendelkezéseinek 
hatályon kívül helyezése
Előterjesztő: Sárvári Csaba, polgármester

5. Közművelődési rendelet felülvizsgálata
Előterjesztő: Sárvári Csaba, polgármester

6. A helyi adókról szóló önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Sárvári Csaba, polgármester

7. Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2021. évre.
Előterjesztő: Sárvári Csaba, polgármester

8. A kötelező felvételt biztosító Általános Iskolai felvételi körzethatárok előzetes
véleményezése 
Előterjesztő: Sárvári Csaba, polgármester

9. Falugondoki beszámoló
Előterjesztő: Sárvári Csaba, polgármester

10. Beszámoló az Önkormányzat részvételével működő társulások 2019. évi
 tevékenységéről
Előterjesztő: Sárvári Csaba, polgármester

11. Alapítványok, egyesületek 2019. évi támogatásának elszámolása
Előterjesztő: Sárvári Csaba, polgármester

12. Alapítványok, egyesületek 2020. évi támogatási kérelme
Előterjesztő: Sárvári Csaba, polgármester
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Sárvári Csaba, polgármester: Javasolja, hogy a lejárt határidejű határozatról szóló jelentés 
előtt tárgyalják a közrendvédelmi beszámolót.

NAPIREND TÁRGYALÁSA

1. Közrendvédelmi beszámoló

Sárvári Csaba, polgármester: Mindenki megkapta a beszámolót. Elmondja, hogy ő a maga
részéről  elfogadhatónak  tartja,  elég  tartalmas  anyag.  Kiegyensúlyozott  a  kapcsolat  az
önkormányzat  és a rendőrség között.  Szentbékkálla  viszonylatában talán nem kimagasló a
statisztika. Kiegészítené, hogy a pandémia ideje alatt is szorosan tartották a kapcsolatot az
örsparancsnok  úrral  és  a  jegyző  asszonnyal.  Köszöni  a  munkájukat.  Egyszer-kétszer  kért
segítséget a rendőrségtől. Összességében a parancsnok úrral és a körzeti megbízottal is jó a
kapcsolat. 

Sztrik Ákos r. százados: Köszönti a megjelenteket. Néhány gondolattal szeretné kiegészíteni
a beszámolót. Köszöni azt is, hogy első napirendi pontként tárgyalják a beszámolót. A 2019.
évet értékelik most, melyről néhány adatot ismertet. Azt gondolja, hogy ezeken van javítani
való, de nem vészes az adat.  A balesetek száma jelentősen csökkent. Az idei évben sokat
kellett a polgármester úrral, jegyző asszonnyal is egyeztetni, ez mindenkinek komoly teher
volt. Azt gondolja, hogy azért sikerült minden helyzetet megoldani. A településen kellett idő
arra, hogy az állandó lakosok, és a nyaralótulajdonosok is tudomásul vegyék az új kihelyezett
táblákat és azoknak a betartását. Nekik sem az volt a céluk, hogy mindenkit megbüntessenek
és  rossz  szájízzel  távozzanak  a  faluból.  Volt  olyan  személy,  akivel  szemben  kellett
intézkedéseket foganatosítani, de nem ez volt a jellemző. Nem mindenki érti meg a táblák
kihelyezésének az okát.  Pedig elég szűkek az utcák.  A 2019. évben a külterületen  voltak
állattartásból származó problémák. Volt kezdeményezve több eljárás is, még bűncselekmény
is az állattartás szabályaitól az állatkínzáson keresztül, sok hatóság meg lett mozgatva, mire
sikerült  ebben  lépni.  Többször  előfordult  probléma,  azok  ellen  szabálysértési  feljelentést
kezdeményeztek, mivel sokszor lettek figyelmeztetve ezek a személyek. Egy idő után elfogy a
türelem, nem beszélve arról, hogy ha az állatok kiugranak egy autó elé, nagy baj történhet. A
kutyák kérdése megoldódott,  nincs  már annyi  probléma.   Reméli,  hogy ezek meg fognak
szűnni, és felelősséggel fogják az állatokat tartani. Köszöni a közvetlen kapcsolattartást, nem
kellett a hivatalos fórumokat végig járni, így ezekben az ügyintézésekben nagyon sokat vitt
előre, így az ügyek időtartamának az elintézésében nagy mértékben lecsökkentette az eljárási
időket.  Köszöni,  hogy a  körzeti  megbízottal  is  közvetlen  kapcsolatot  tartanak.  Ha kérdés
lenne, szívesen megválaszolja.

Sárvári Csaba, polgármester: Kérdezi, hogy régebben volt olyan, hogy a körzeti megbízott
is tartott a településen fogadóórát? Néha van rá igény.

Sztrik  Ákos,  r.  százados: Ez  jelenleg  is  működő  dolog,  csak  az  a  tapasztalat  az
ügyfélfogadásokkal  kapcsolatban,  hogy kevés  az érdeklődő.  Inkább a körzeti  megbízottak
megpróbálják személyesen megkeresni a személyt, akinek tudnak segíteni, és nem pedig ezen
a fogadóórán. Jobban működő dolog az, amikor valakinél felmerül egy probléma, és akkor
rögtön meg van beszélve a körzeti megbízottal. Az is előfordulhat, hogy kap egy küldést a
kolléga  és  el  kell  menni  a  településről.  Inkább  ez  az,  ami  az  évek  során  kialakult,  és  a
fogadóórák nem igazán vannak látogatva. 
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Sárvári  Csaba,  polgármester: Úgy  gondolja,  hogy  parancsnok  úr  megfelelő  válaszokat
adott. Köszöni a tájékoztatást.
Amennyiben  nincs  kérdés  a  beszámolóval  kapcsolatban,  kéri,  hogy  a  beszámolót,  aki
elfogadja, kéri kézfeltartással szavazzon.

Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SZENTBÉKKÁLLA KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

51/2020. (IX. 29.) HATÁROZATA

Közrendvédelmi beszámoló elfogadásáról

Szentbékkálla  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  Tapolcai  Rendőrkapitányság
2019. évi közrendvédelmi beszámolóját tudomásul veszi és elfogadja. 

Sztrik Ákos r. százados 14,10 órakor az ülésről távozott.

Sárvári  Csaba,  polgármester: Következik  a  lejárt  határidejű  határozatok  végrehajtásáról
szóló  jelentés  tárgyalása.  Mindenki  megkapta  az  előterjesztést.  Elmondja,  hogy  ilyen
volumenű testületi ülés február hónapban volt. Rendkívüli üléseket tartottak. Pár gondolatot
szeretne  elmondani.  Ismerteti  röviden,  hogy  milyen  rendezvények  kerültek  megtartásra  a
településen. Elmondja a KŐFESZT programmal kapcsolatban - és nem a programot szeretné
bírálni -, hogy volt egy furcsa beszélgetése a Csuri Ákos úrral az újságban megjelent cikk
kapcsán. Az újságban úgy szerepelt,  mintha Szentbékkálla ki akarna szállni.  Nem akarnak
kiszállni a programból, de egyszerűen nem az történt, amiben megállapodtak. Pl két órára volt
meghirdetve a program, amikorra senki nem jött el, és a programot áttették 16 órára. Ezek a
kellemetlen dolgok, és megjelent a programfüzet, és teljesen más programokkal szembesültek.
Ő ezt szóvá tette, és nem tetszett neki. Azt is hozzá tette, hogy a „hangos polgármestereket
nem szereti”. Ő a testülettel megbeszélte. Itt a hangnem nem mindegy. Szeretne a település
továbbra is  részt venni  a programban,  csak más stílusban.  Beruházásokról  annyit  elmond,
hogy az orvosi rendelőre megnyerték a 6 millió forint támogatást.  Novemberben elkezdődik a
munka. Szobor tervezésre kaptak 7 millió forintot, így elkezdődik a szobor tervezése is. A
temető  közvilágítása  megtörtént,  átadás  is  megtörtént.  Megtörtént  a  falu  közvilágításának
korszerűsítése. Elmondja, hogy sikerült a beruházást megvalósítani.  65%-kal több lámpatest
került  fel,  és  nem beszélve  a  világítás  technológiájára.  Állami  normatíván  belül  történt  a
fejlesztés. Köszöni a jegyző asszony munkáját. Úgy gondolja, hogy a képviselő-testület elég
dinamikusan működik, a veszélyhelyzet alatt is tartották a kapcsolatot. 
Kérdés van-e az elhangzottakhoz?
Amennyiben nincs, aki a lejárt  határozatokról szóló jelentést  elfogadja,  kéri kézfeltartással
szavazzon.

Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SZENTBÉKKÁLLA KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
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52/2020. (IX. 29.) HATÁROZATA

Jelentés elfogadásáról

Szentbékkálla  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lejárt  határidejű  képviselő-
testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést elfogadja.

2. Szentbékkálla Község Önkormányzata 2020. évi költségvetésének módosítása, 
tájékoztatási kötelezettség
Előterjesztő: Sárvári Csaba, polgármester

Sárvári Csaba, polgármester: Kéri jegyző asszony tájékoztatását.

Dr. Szabó Tímea, jegyző: A szakmai részéről a kolléganő tud bővebben tájékoztatást adni.
Elmondja, hogy az előterjesztésben felsorolásra került, hogy mik kerültek átcsoportosításra a
költségvetésben.  Negyedévente  költségvetés  módosítási  elvet  szoktak  követni,  és  mindig
ilyenkor átvezetik az aktuális változásokat teljesítési adatok, és az év elejéhez képest ismert
változások okán. Van egy rendelet módosítás az előterjesztésen belül, és a költségvetéshez
mindig  tartozik  a  tájékoztatási  kötelezettség,  melyről  van  egy  határozati  javaslat.  Két
szavazásra van szükség a költségvetés módosítással kapcsolatban.

Molnárné  Szalai  Valéria,  pénzügyi  ügyintéző: Elmondja,  hogy  ami  az  előterjesztésben
szerepel,  annyi  volt  a  módosítás.  A  bevételi  részen  volt  kiegészítő  támogatást  kaptak  az
államtól. Szociális ellátására 229.000 Ft-it, illetve kulturális tevékenység ellátására 200 000
Ft-ot kaptak, illetve az orvosi rendelő fejlesztésre megkapták az 5.988.000 Ft-ot. A kiadási
oldalon módosították az orvosi rendelő felújítását, mint kiadást. Kistérség részére pénzeszköz
átadás  történik  parkoló  aszfaltozása.  Ezt  az  összeget  még  a  költségvetésbe  nem  tudták
betervezni, mivel később küldték meg az adatokat. A Közös Hivatal részére pénzeszközátadás
csökkent. A temetőbe 2 db kandelláber került még kihelyezésre. 

Sárvári Csaba, polgármester: Aki a rendelet módosításával ez előterjesztés szerint egyetért,
kéri kézfeltartással szavazzon.

Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és
tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

SZENTBÉKKÁLLA KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

12/2020. (X. 08.) önkormányzati rendelete

a 2020. évi költségvetésről szóló 
1/2020. (II. 20.) önkormányzati rendelet módosításáról

Sárvári Csaba, polgármester: Aki a költségvetés módosításához kapcsolódó tájékoztatási
kötelezettségről szóló tájékoztatást elfogadja, kéri, kézfeltartással szavazzon.

Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
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SZENTBÉKKÁLLA KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

53/2020. (IX. 29.) HATÁROZATA

Tájékoztatási kötelezettségről

Szentbékkálla  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  2020.  évi  költségvetés
módosításához kapcsolódó, az államháztartásról szóló törvény szerinti tájékoztatást elfogadja.

3. Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete az egyes szociális ellátások 
szabályozásáról szóló önkormányzati rendelete módosításáról
Előterjesztő: Sárvári Csaba, polgármester

Sárvári Csaba, polgármester: Kéri jegyző asszony tájékoztatását.

Dr. Szabó Tímea, jegyző: Elmondja, hogy van az a fajta települési támogatás, ami a nem
ápolási  díj  a  neve,  de  annak  a  „továbbélése”,  amely  arról  szól  amikor  valaki  nagykorú
hozzátartozóját  gondozza  otthon,  és  ezért  kap  települési  támogatást.  Ennek  úgy  van
szabályozva az összege, és abban az esetben minősül nyugdíjra is jogosító ellátásnak, ha eléri
az összege a költségvetési törvényben meghatározott alapösszeg 80%-át. Annak érdekében,
aki ilyen ellátásban részesül, akkor egyben ez az idő számára is nyugdíjra jogosító időszak
legyen, ezért javasolják ezt a módosítást.

Sárvári  Csaba,  polgármester:  aki  egyetért  a  rendelet  módosításával,  kéri,  kézfeltartással
szavazzon.

Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és
tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

SZENTBÉKKÁLLA KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

13/2020. (X. 08.) önkormányzati rendelete

az egyes szociális ellátások szabályozásáról szóló
  5/2015.(II.28.) önkormányzati rendelete módosításáról

4. A környezet védelemről szóló önkormányzati rendelet egyes rendelkezéseinek 
hatályon kívül helyezése
Előterjesztő: Sárvári Csaba, polgármester

Sárvári Csaba, polgármester:  Ha jól tudja, akkor az avarégetésről van szó? Majd egy új
országos rendelet lép életbe január 1-től.

Dr.  Szabó  Tímea,  jegyző: Ezt  a  rendelet  módosítást  is  két  körben  kell  tárgyalni,  mert
véleményeztetni kell a rendelet-módosítást, úgy, mint a zajrendeletet. Ez most egy határozat
arról, hogy elfogadják a rendelet-tervezetet, ha egyetért vele a véleményező hatóság. Reméli,
hogy  addigra  már  tisztábban  fognak  látni,  hogy  mit  lehet  helyette.  Magasabb  szintű
jogszabályban  azt  olvasta,  hogy  az  országgal  szemben  az  uniós  szabályok  miatt  van
kötelezettségi eljárás. Januártól lesz ez a változás.
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Sárvári Csaba, polgármester: Aki a rendelet-tervezet véleményeztetéséről szóló határozati
javaslatot elfogadja, kéri, kézfeltartással szavazzon.

Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SZENTBÉKKÁLLA KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

54/2020. (IX. 29.) HATÁROZATA

Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testületének a környezet védelemről szóló
12/2015. (X. 06.) önkormányzati rendelete egyes rendelkezései hatályon kívül helyezéséről

szóló rendelet tervezetének véleményeztetéséről

Szentbékkálla  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  környezet  védelemről  szóló
12/2015.  (X.06.)  önkormányzati  rendeletének egyes  rendelkezéseit  hatályon kívül  helyező
önkormányzati  rendelet  tervezetét  állásfoglalás  céljából  megküldi  a  megyei  önkormányzat
részére, tájékoztatásul a szomszédos és érintett önkormányzatoknak, valamint véleményezésre
az illetékes környezetvédelmi igazgatási szervnek.

Felelős: Sárvári Csaba, polgármester.
Határidő: 2020. október 5. 

5. Közművelődési rendelet felülvizsgálata
Előterjesztő: Sárvári Csaba, polgármester

Sárvári Csaba, polgármester: Kéri a jegyző asszony kiegészítését.

Dr. Szabó Tímea, jegyző: Itt is a magasabb szintű jogszabályhoz kell igazítani, harmonizálni
a helyi rendeletet.  A Nemzeti  Közművelődési Intézet,  aki ebben a szakmát képviseli,  és a
rendelet-tervezet  úgy  került  összeállításra,  hogy  velük  egyeztetésre  került,  illetve
véleményezték. 

Sárvári Csaba, polgármester: Ez a rendelet felülvizsgálat kapcsolódik ahhoz, hogy január 1-
jétől közművelődési szakembert kell alkalmazni?

Dr. Szabó Tímea, jegyző: Igen, de a helyi rendeletben nincs benne, de ugyanaz a témakör.

Molnárné Szalai Valéria, pénzügyi ügyintéző: Talán a béreket támogatni fogják.

Sárvári Csaba, polgármester:  Tájékozódott,  hogy ha a polgármester ad támogató levelet,
hogy folyamatban van az érettségi megszerzése, és helybeli  a személy,  akkor az nem lesz
akadálya ennek.
Aki az előterjesztés szerint a rendeletet elfogadja, kéri, kézfeltartással szavazzon.

Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és
tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 
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SZENTBÉKKÁLLA KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

14/2020. (X. 08.) önkormányzati rendelete

a helyi közművelődési feladatok ellátásáról

6. A helyi adókról szóló önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Sárvári Csaba, polgármester

Sárvári Csaba, polgármester: Az előterjesztést megkapták.

Dr. Szabó Tímea, jegyző: Arról szól, hogy  3 éve a reklámhordozók adókötelessé tételére
kaptak felhatalmazást az önkormányzatok, amivel kötelező volt élni. Ha valaki nem akart élni
ezzel, akkor 0 forintot határozott meg. Szentbékkálla is így volt ezzel. Most a felhatalmazás
megszűnt, ezért a 0 forintos adóra vonatkozó rendelkezést hatályon kívül kell helyezni.

Sárvári  Csaba, polgármester:  Aki a  rendelet  módosításával  egyetért,  kéri  kézfeltartással
szavazzon.

Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és
tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

SZENTBÉKKÁLLA KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

15/2020. (X. 08.) önkormányzati rendelete

a helyi adókról szóló 
8/2014. (X. 09.) önkormányzati rendelete módosításáról

7. Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2021. évre.
Előterjesztő: Sárvári Csaba, polgármester

Sárvári Csaba, polgármester: Az előterjesztést megkapták. 

Dr.  Szabó Tímea,  jegyző: Elmondja,  hogy  ez  az  előterjesztés  a  felsőoktatásban  tanulók
ösztöndíj  rendszeréről  szól.  Dönteni  kell  egyrészt  arról,  hogy  a  település  csatlakozik-e  a
rendszerhez. Ha csatlakozik az önkormányzat, akkor mivel van egy pályázati szabályzata, ami
alapján kell a jelentkezéseket elbírálni. E vonatkozásban a kolléganő tett javaslatot, hogy a
szabályzat jövedelemhatárát módosítsa a testület, mert elég alacsonyan van ez meghatározva.
Van még egy javaslat, amely a pályázati kiírások elfogadásáról szól.

Sárvári Csaba, polgármester: Javasolja, hogy csatlakozzanak a rendszerhez. 
Aki a csatlakozással egyetért, kéri kézfeltartással szavazzon.

Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
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SZENTBÉKKÁLLA KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

55/2020. (IX. 29.) HATÁROZATA

Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszerhez való csatlakozásról

Szentbékkálla  Község Önkormányzata  elhatározza,  hogy csatlakozik  a hátrányos helyzetű
felsőoktatási  hallgatók,  illetőleg  felsőoktatási  tanulmányokat  kezdő  fiatalok  támogatására
létrehozott  Bursa  Hungarica  Felsőoktatási  Önkormányzati  Ösztöndíjpályázat  2021.  évi
fordulójához. 

Kijelenti,  hogy  a  felsőoktatási  hallgatók  számára,  valamint  a  felsőoktatási  tanulmányokat
kezdő  fiatalok  részére  kiírandó  Bursa  Hungarica  Felsőoktatási  Önkormányzati
Ösztöndíjpályázat  2021.  évi  fordulójának  Általános  Szerződési  Feltételeit  elfogadja,  és
kötelezettséget  vállal  arra,  hogy  a  pályázatok  kiírása,  elbírálása  és  folyósítása  során
maradéktalanul az Általános Szerződési Feltételekben foglaltaknak megfelelően jár el. 

A Képviselő-testület  felhatalmazza  a polgármestert  a csatlakozási  nyilatkozat  aláírására és
felkéri, hogy azt az Emberi Erőforrás Támogatáskezelő részére küldje meg. 

Felelős: Sárvári Csaba, polgármester
Határidő: 2020. október 1.

Dr. Szabó Tímea, jegyző: A szabályzat módosításakor a jövedelemhatárt kell megállapítani.
Eddig 200%-ban volt meghatározva, ami 57.000 Ft/fő jövedelmet jelent. Ha ezt megemelik a
jövedelemhatárt, akkor az x jövedelemhatár alatti jelentkező jogosult lesz a támogatásra.

Sárvári Csaba, polgármester: Melyik opciót javasolják?

Németh-Gál Kleopátra, képviselő: A magasabb %-ot javasolja.

Sárvári Csaba, polgármester: Aki a 350%-os jövedelemhatár megállapítását elfogadja, kéri
kézfeltartással szavazzon.

Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SZENTBÉKKÁLLA KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

56/2020. (IX. 29.) HATÁROZATA

A Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati ösztöndíjrendszer elbírálásáról szóló
Szabályzat módosításáról 

1. Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Bursa Hungarica Felsőoktatási
Önkormányzati  Ösztöndíjrendszer  elbírálásáról  szóló  Szabályzata  3.  pontjában  a  „200 %”
szövegrészt „350 %” szövegre módosítja. 
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2. A módosítás az elfogadása napján lép hatályba. 

Felelős: Sárvári Csaba, polgármester
Határidő: azonnal 

Sárvári  Csaba,  polgármester:  Aki  a  pályázati  kiírásokat  elfogadja,  kéri,  kézfeltartással
szavazzon.

Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SZENTBÉKKÁLLA KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

57/2020. (IX. 29.) HATÁROZATA

A Bursa Hungarica pályázati kiírások jóváhagyásáról

Szentbékkálla  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  Bursa  Hungarica  pályázati
kiírásokat jóváhagyja. 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázati kiírásokat tegye közzé.

Felelős: Sárvári Csaba polgármester
Határidő: 2020. október 5. 

8. A kötelező felvételt biztosító Általános Iskolai felvételi körzethatárok előzetes
véleményezése 
Előterjesztő: Sárvári Csaba, polgármester

Sárvári  Csaba,  polgármester: Megkapták  az  előterjesztést.  Kéri  jegyző  asszony
tájékoztatását.

Dr. Szabó Tímea, jegyző: Arról szól az előterjesztést, hogy melyik az az iskola, amelyiknek
fel kell vennie a szentbékkállai gyerekeket. Minden évben a Tankerületi Központ határozza
meg, de ki kell kérni az önkormányzatok véleményét. Ez most egy előzetes vélemény, aminél
lehet úgy nyilatkozni, hogy megfelel, ami eddig is volt, vagy szeretnének változtatni. 

Sárvári Attila, képviselő: Volt változtatási javaslat?

Dr. Szabó Tímea,  jegyző: Most nem volt  más javaslat,  a korábbi években volt  rá példa.
Eredetileg  minden  települést  csak  egy  helyre  soroltak  be,  1-2  év  eltelt  amikor  jobban
figyelembe  vették,  hogy  vannak  települések,  ahonnan  két  irányba  is  járnak  gyermekek
iskolába.

Sárvári Csaba, polgármester:  Az iskolai körzethatárok módosítására módosító javaslattal
nem élnek, és aki az erről szóló határozati javaslatot elfogadja, kéri kézfeltartással szavazzon.

Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
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SZENTBÉKKÁLLA KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

58/2020. (IX. 29.) HATÁROZATA

A kötelező felvételt biztosító általános iskolai körzethatárok előzetes véleményezéséről

Szentbékkálla  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  nemzeti  köznevelésről  szóló
2011.  évi  CXC.  törvény  50.§  (8)  bekezdése,  továbbá  a  nevelési-oktatási  intézmények
működéséről és a köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 20/2012. (VII. 31.) EMMI
rendelet  24.  §  (1a)  bekezdése  alapján  Szentbékkálla  község  közigazgatási  területére  a
2020/2021. tanévre megállapított kötelező felvételt biztosító iskolai körzethatárok módosítását
a következő (2021/2022.) tanévre vonatkozóan nem tartja szükségesnek.

A Kővágóörsi  Közös Önkormányzati  Hivatal  Jegyzőjének nyilvántartásában Szentbékkálla
községben lakóhellyel, ennek hiányában tartózkodási hellyel rendelkező hátrányos helyzetű
gyermekek létszáma - a 2020. szeptember 1. napi állapotot figyelembe véve - 0 fő.

A  képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert,  hogy  a  kötelező  felvételt  biztosító
általános iskolai körzethatárok előzetes véleményezésére vonatkozó jelen döntést, valamint a
hátrányos  helyzetű  gyermekek  létszámára  vonatkozó  adatszolgáltatást  a  Balatonfüredi
Tankerületi Központ részére -2020. október 15. napjáig - továbbítsa. 

Határidő: 2020. október 15. 
Felelős: Sárvári Csaba, polgármester 

9. Falugondoki beszámoló
Előterjesztő: Sárvári Csaba, polgármester

Sárvári  Csaba,  polgármester: Mindenki  elolvasta  a  beszámolót.  Kérdés  van-e  a
beszámolóval kapcsolatban?
Amennyiben nincs, aki a beszámolót elfogadja, kéri kézfeltartással szavazzon.

Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SZENTBÉKKÁLLA KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

59/2020. (IX. 29.) HATÁROZATA

Falugondnoki beszámoló elfogadásáról

Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete a falugondnok 2019. évről szóló
beszámolóját tudomásul veszi, és azt elfogadja. 
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10. Beszámoló az Önkormányzat részvételével működő társulások 2019. évi
 tevékenységéről
Előterjesztő: Sárvári Csaba, polgármester

Sárvári  Csaba,  polgármester:  Megkapták  az  előterjesztést.  Tapolca  Városa  ismét
csatlakozni akar a társuláshoz. Ki dönt a csatlakozásról?

Dr. Szabó Tímea, jegyző: Az elsődleges döntést a társulás hozza meg. Ha ott támogatást kap,
akkor az alapján a társulási megállapodás módosítását minden testületnek el kell fogadnia. 

Sárvári  Csaba,  polgármester:  Tapolca  annyi  lakossal  rendelkezik,  mint  a  kistérségi
települések  összesen.  Át  kell  gondolni,  hogy  mennyire  lesz  előnyös,  vagy  hátrányos  a
csatlakozás. 

Sárvári  Attila,  képviselő: Annak  idején  a  tulajdonrész  felosztása  sem létszámarányosan
került felosztásra az épületben.

Sárvári Csaba, polgármester: Aki a társulás működéséről szóló beszámolót elfogadja, kéri
kézfeltartással szavazzon.

Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SZENTBÉKKÁLLA KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

60/2020. (IX. 29.) HATÁROZATA

az Önkormányzat részvételével működő társulások 2019. évi tevékenységéről szóló
beszámoló elfogadásáról

Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzati társulások 2019.
évi munkájáról készült beszámolót tudomásul veszi, és elfogadja. 

11. Alapítványok, egyesületek 2019. évi támogatásának elszámolása
Előterjesztő: Sárvári Csaba, polgármester

Sárvári  Csaba,  polgármester:  A  Kővágóörsi  Önkéntes  Tűzoltó  Egyesület  2019.  évben
kapott 30000 Ft összegű támogatást, melyről benyújtotta az elszámolást.

Aki a beszámolót elfogadja, kéri kézfeltartással szavazzon.

Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SZENTBÉKKÁLLA KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
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61/2020. (IX. 29.) HATÁROZATA

Kővágóörsi Önkéntes Tűzoltó Egyesület támogatásának elszámolásáról

Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete,  a Kővágóörsi Önkéntes Tűzoltó
Egyesület  (8254  Kővágóörs,  Dózsa  Gy.  u.  1.)  részére  nyújtott,  2019.  évre  vonatkozó
támogatással való elszámolást elfogadja.

Felelős: Sárvári Csaba polgármester
Határidő: azonnal

12. Alapítványok, egyesületek 2020. évi támogatási kérelme
Előterjesztő: Sárvári Csaba, polgármester

Sárvári  Csaba,  polgármester:  Az előterjesztés  szerint  két  kérelem érkezett.  Döntés  kell
hozni a támogatásokról. A Kővágóörsi Tűzoltó Egyesület jól felszerelt egység, bármikor lehet
rájuk számítani.

Sárvári Attila, képviselő: Javasolja, hogy mindkét egyesületet támogassák, de ne egyenlő
arányban. 

Sárvári Csaba, polgármester: Kéri a javaslatokat. Mekkora összeg van betervezve?

Molnárné Szalai Valéria, pénzügyi ügyintéző: 100000 Ft van betervezve.

Sárvári Csaba, polgármester: Ő 60.000 Ft-ot és 40.000 Ft-ot javasol.

Németh-Gál Kleopátra, képviselő: Ő 70.000 Ft-ot és 30.000 Ft-ot javasol. 

Sárvári  Csaba,  polgármester:  Aki  a  Kővágóörsi  Önkéntes  Tűzoltó  Egyesület  részére  a
70.000 Ft összegű támogatás összegével egyetért, kéri kézfeltartással szavazzon.

Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SZENTBÉKKÁLLA KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

62/2020. (IX. 29.) HATÁROZATA

Kővágóörsi Önkéntes Tűzoltó Egyesület támogatásáról

Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete az államháztartáson kívüli forrás
átvételére  és  átadására  vonatkozó  szabályokról  szóló  16/2013.  (XI.  12.)  önkormányzati
rendelete  (a továbbiakban:  Ör.)  alapján  elhatározza,  hogy a Kővágóörsi  Önkéntes  Tűzoltó
Egyesületet  (Székhely:  8254  Kővágóörs,  Dózsa  Gy.  u.  1.)  (továbbiakban:  Egyesület)
egyszeri      70.000 Ft-tal, azaz  Hetvenezer forinttal támogatja.  

A támogatás kifizetése egy összegben utalással történik az Egyesület pénztára javára. 
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A támogatás célja: Az Egyesület működési kiadásainak támogatása
A felhasználás határideje: 2021. december 31.
Az Egyesület a támogatásról 2022. január 31.-ig köteles elszámolni.
A támogatási cél kormányzati funkciója: 032020 Tűz- és katasztrófavédelmi tevékenység

Felkéri a polgármestert,  hogy fenti támogatásról a Képviselő-testület döntésének megfelelő
tartalommal  kössön  megállapodást  az  Egyesülettel,  ami  terjedjen  ki  az  Ör.  4.  §  (2)
bekezdésében meghatározottakra. 
Felkéri a polgármestert, hogy a megállapodás megkötését követően intézkedjen fenti összeg
kifizetéséről.
Felkéri  a  polgármestert,  hogy  az  elszámolás  benyújtásáról,  illetve  annak  elmaradásáról
számoljon be a Képviselő-testületnek.

Felelős: Sárvári Csaba, polgármester
Határidő: 

- a megállapodás megkötésére: 2020. október 31.
- az  összeg  kifizetésére:  a  megállapodás  megkötését  követően,  az  abban  foglaltak

szerint
- beszámolás:  az  elszámolást,  illetve  elmaradása  esetén  az  arra  biztosított  határidő

lejártát követő testületi ülésen.

Sárvári Csaba, polgármester: Aki a Köveskáli Önkéntes Tűzoltó Egyesület részére a 30.000
Ft összegű támogatással egyetért, kéri kézfeltartással szavazzon.

Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SZENTBÉKKÁLLA KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

63/2020. (IX. 29.) HATÁROZATA

Köveskáli Önkéntes Tűzoltó Egyesület támogatásáról

Szentbékkálla Község Önkormányzata Képviselő-testülete az államháztartáson kívüli forrás
átvételére  és  átadására  vonatkozó  szabályokról  szóló  16/2013.  (XI.  12.)  önkormányzati
rendelete  (a  továbbiakban:  Ör.)  alapján  elhatározza,  hogy  a  Köveskáli  Önkéntes  Tűzoltó
Egyesületet  (Székhely:  8274  Köveskál,  Fő  u.  10.)  (továbbiakban:  Egyesület)   egyszeri
30.000 Ft-tal, azaz  Harmincezer forinttal támogatja.  

A támogatás kifizetése egy összegben utalással történik az Egyesület pénztára javára. 
A támogatás célja: Az Egyesület működési kiadásainak és beszerzéseinek támogatása
A felhasználás határideje: 2021. december 31.
Az Egyesület a támogatásról 2022. január 31.-ig köteles elszámolni.
A támogatási cél kormányzati funkciója: 032020 Tűz- és katasztrófavédelmi tevékenység

Felkéri a polgármestert,  hogy fenti támogatásról a Képviselő-testület döntésének megfelelő
tartalommal  kössön  megállapodást  az  Egyesülettel,  ami  terjedjen  ki  az  Ör.  4.  §  (2)
bekezdésében meghatározottakra. 
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Felkéri a polgármestert, hogy a megállapodás megkötését követően intézkedjen fenti összeg
kifizetéséről.
Felkéri  a  polgármestert,  hogy  az  elszámolás  benyújtásáról,  illetve  annak  elmaradásáról
számoljon be a Képviselő-testületnek.

Felelős: Sárvári Csaba, polgármester
Határidő: 

- a megállapodás megkötésére: 2020. október 31.
- az  összeg  kifizetésére:  a  megállapodás  megkötését  követően,  az  abban  foglaltak

szerint
- beszámolás:  az  elszámolást,  illetve  elmaradása  esetén  az  arra  biztosított  határidő

lejártát követő testületi ülésen.

Sárvári  Csaba,  polgármester: Mivel  több  kérdés,  hozzászólás  nem  hangzott  el  –
megköszönve a részvételt – az ülést 14,45 órakor bezárta.

kmft.

Sárvári Csaba Dr. Szabó Tímea
polgármester        jegyző
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